

Think of England



[Think of England_ 下载链接1_](#)

著者:K.J. Charles

出版者:Samhain Publishing

出版时间:2014-7

装帧:eBook

isbn:9781619221772

"Lie back and think of England..."

England, 1904. Two years ago, Captain Archie Curtis lost his friends, fingers, and future to a terrible military accident. Alone, purposeless and angry, Curtis is determined to discover if he and his comrades were the victims of fate, or of sabotage.

Curtis's search takes him to an isolated, ultra-modern country house, where he meets and instantly clashes with fellow guest Daniel da Silva. Effete, decadent, foreign, and all-too-obviously queer, the sophisticated poet is everything the straightforward British officer fears and distrusts.

As events unfold, Curtis realizes that Daniel has his own secret intentions. And there's something else they share: a mounting sexual tension that leaves Curtis reeling.

As the house party's elegant facade cracks to reveal treachery, blackmail and murder, Curtis finds himself needing clever, dark-eyed Daniel as he has never needed a man before.

Warning: Contains explicit male/male encounters, ghastly historical attitudes, and some "extremely" stiff upper lips. "

作者介绍:

目录:

[Think of England_ 下载链接1](#)

标签

LGBT

fiction

英国小说

耽美

historical

评论

前四章的阴谋和悬念铺得还挺不错的，结果作者一开起车来就暴露了言情小说的本质，有点点后劲不足，后期的转折稍微生硬了一些，总体还是蛮好看的！另外男主角叫丹尼尔席尔瓦我特码爆笑哈哈哈哈哈哈哈哈哈哈哈哈哈哈哈哈哈哈哈哈哈哈哈哈哈哈

特別喜歡這本啊啊啊啊啊，三天看完，最快的速度看完了。覺得蠢萌....而且第一次寫的娘砲的性格不是我討厭的那種哎.

看KJ女神的第一本脆皮鸭，轻松搞笑向的文风，两三天就能看完。私心更喜欢去年出的Band Sinister，设定太戳我了，疯狂安利。

这题目是有点大了 我觉得受的人设挺吸引人的 那个时代的妖艳男子 还有一些背景也对了解时代提供了帮助

[Think of England 下载链接1](#)

书评

[Think of England 下载链接1](#)